



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/120
中文集誦訓練安排

敬啟者：

一年一度的香港學校朗誦節現已接受報名，貴子弟獲推薦及甄選為中文集誦隊成員，將接受培訓，表現良好者將代表學校參與集誦比賽。詳情如下：

訓練日期：	27/10（一）、3/11（一）、 10/11（一）	29/10（三）、5/11（三）
訓練時間：	16：15-17：30	13：05-13：30
訓練地點：	311 室	
訓練老師：	校內老師	
負責老師：	中文科科主任盧瑤芝主任	
備註：	1. 朗誦節比賽日程未定，待得悉比賽日子後或需加強訓練，屆時會另行通知。 2. 學生將代表學校參與比賽，故不得無故缺席或退出，否則將被取消出賽資格。 3. 若訓練當天學生因事或因病需要請假，請盡早向負責老師請假。	

敬請各位家長鼓勵學生珍惜良機，提升語文能力。如有查詢，請致電 2461 1555 與中文科科主任盧瑤芝主任聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十月二十日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Circular 2025-2026/120
Chinese Choral Speaking Training Schedule

Dear Parents,

The Hong Kong Speech Festival is now open for registration. Your child has been recommended and selected as a member of the Chinese Choral Speaking Team and will undergo training. Those who perform well will represent the school in the recitation competition. Details are as follows:

Training Dates:	27/10 (Mon) 、3/11 (Mon) 、 10/11 (Mon)	29/10 (Wed) 、5/11 (Wed)
Training Times:	16 : 15-17 : 30	13 : 05-13 : 30
Venues:	Room 311	
Coach:	School Teachers	
Person in Charge:	Ms. Lo King Chi	
Notes:	1. The schedule for the recitation competition is not yet determined. Once the competition date is known, additional training may be required, and further notifications will be provided. 2. Students will represent the school in the competition; therefore, they must not be absent without a valid reason or withdraw from participation, or they will be disqualified. 3. If a student needs to take leave due to personal matters or illness on the training day, please inform the responsible teacher as early as possible.	

We kindly ask all parents to encourage students to seize this opportunity to enhance their language skills. For any inquiries, please contact Ms. Lo King Chi at 2461 1555.

Yours sincerely,

Chan Yuet Ping
Principal

October 20, 2025